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Fraværende: Jesper, Regine, Charlotte, Emil 

og Jan.  

Sigurd er på barsel 
Hedvig er indkaldt som stedfortræder 

D A G S O R D E N: 

Tilstede: Jørgen Raffnsøe (JR), Rose-Marie 

Sundell (RS), Marianne G. Bjørn (MB) Pia I. 

Staal (PI), Hedvig Vestergaard (HV)Præster; 

Linda Middelboe Rönnow (LMR). Sekretær: 

Louise Tyler Kirkeværge: Hedvig Vestergaard. 

PU(Provstiudvalg)MR (Menighedsråd), FU 

(Forretningsudvalg) AU(Aktivitetsudvalg)KU 

(kommunikationsudvalg). Start: kl.19.08 

 1.  

        a. Godkendelse af dagsorden 

 

        b. Valg af dirigent 

 

 

a. Godkendt. 

 
 
b. Formand foreslog Marianne som dirigent. 
Godkendt. 

 2. Eventuelle meddelelser fra 
formanden 

 

 

 

Ingen meddelelser. 

 3. Eventuelle meddelelser fra        
     præsterne 

 

 

 

 

Personaleudflugt i år går til Billes have. 

Skåneudflugt er udsolgt. 

 

 4. Eventuelle meddelelser fra        
     kassereren 

 

 

 

Ingen meddelelser. 

 5. Eventuelle meddelelser fra 
kontaktpersonen 

 

Kontaktperson orienterede om sygemelding. 
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6. Eventuelle meddelelser fra 
kirkeværgen 

       a. Anlægsopgaver i 2025 

       b. Møde med Nordsjællands Park og 

            Vej (NSPV) 

 

Mødet med Stiftet gik godt. 

Lejekontrakt med stiftet skal gennemgås. Tages op til 
næste møde. 

a. Gammelt støv på loftet skal støvsuges op. 
Ventilation skal forbedres. Sigurds gasfyr skal 
skiftes. Der fandtes ingen asbest i Sigurds 
kælder. 

b. Hvem tager sig af parkeringsplads ved 
Buxtehudes Stræde? Hvad gør kommunen og 
hvad gør vi? 

7. Budget 2026 (Til beslutning) 
 
 
Jan var med på telefon fra Norge med henblik 
på kommentering, men uden stemmeret. 

Formanden læste MR- målsætninger og 
indsatsområder op fra Budget 2026. 

Formanden vil gerne have hævet kirkeskat til 0.8%. 

Marianne vil gerne fremover have at budgettet 
forklares og at der står hvad ting faktisk koster. 
Budgettet blev godkendt. 

Budgettet er blevet påført tidsstemplet: 
10-06-2025 15:30. 

8. Forslag om timelønnet 
kirketjenervikar (Til beslutning) 

Ansættelse af en der kan tage sig af de grove 
opgaver. Enstemmig vedtaget. 

9. Orientering om frivillighedsdagen 

 

 

 

 

Det gik godt! Vi fik 16 frivillige. 

Hvis der skal bruges frivillige til noget, skal man 
kontakte enten Linda eller Louise. 

10.  Høstmarked 2025 (Til beslutning) 

 

 

 

Der er nok frivillige til at afholde høstfest. 

Høsten skal nok have en anden form end sidste år. 

Der skal holdes øje med budget/udgifter til 
høstmarked. AU skal undersøge om Jazzband og 
Lagoni Kaffe kan aflyses. Høstmarked blev 
enstemmig vedtaget. 

11. Revision af kollekt-listen (Til 
beslutning) 

 

 

 

Næste gang. 

 
 

12. Hvor mange kreditkort skal der være, 
og hvem skal have dem? (Til beslutning) 
 

 

 

Der blev besluttet at der skal være 2 kreditkort; et til 
Sigurd og et til Louise. 

Enstemmig vedtaget. 

13. Udgifter til blomsterudsmykning (Til 
beslutning) 

Næste gang. 
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14. Hvem kan udleje vores lokaler (Til 
beslutning)  
NB: Låne, ikke udleje 

Der lånes ikke ud til private. 

Skriftlig anmodning til MR. Tages op til næste møde. 

15. Takster vedrørende rundvisning (Til 
beslutning): 
 
         a. pris pr. rundvisning 
 
         b. honorar til rundviser 
 
 

Louise foreslog følgende; 

 

a. 500 kr. for 20 personer, 750 kr. for 30 
personer, og 300 kr. for skoler. 

      Vedtaget. 

b. 300 kr. for 20 personer, 450 kr. for 30 
personer, og 300 kr. for skoler. 

Forslaget blev enstemmig vedtaget. 

 16.  Efterretninger:  

• Folkekirkens Skoletjeneste 

 

 

Rose foreslår at punktet ikke behøver være med hver 
gang.  

 

 17. Eventuelt -Tilmelding til Landemode tages næste gang. 

- Hjemmesiden skal opdateres, især MR siden. 

-Visionsdag bør i højere grad afspejle det ideelle fx 
hvor ønsker vi at være som kirke om et år. 

- Brug af 2020 oversættelse-tilladelse skal kun 
meddeles til provsten.  

Flytning af MR-møde i August? 

                                                     Slut: kl.21.22 
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Deltagernes underskrift: 
 

 

 
 

 
………………………………………………………………………………… 
  Jan Uldal Niemann 
 

 

 
 
      
………………………………………………………………………………… 
  Pia Inge Staal 
 

  

 

 
 
      
………………………………………………………………………………… 
   Jesper Grolin 
    

 

 
 
      
………………………………………………………………………………… 
  Jørgen Raffnsøe 
   

  

 
 

 
 
………………………………………………………………………………… 
Rose-Marie Sundell 
 

 
      

 
      
………………………………………………………………………………… 
  Erik Emil S. Mikkelsen 
 

  

 
 
        

 
 
………………………………………………………………………………… 
Regine Vilhelmsborg L. D. Thorn 
 

 

      
 
 

            
………………………………………………………………………………… 
  Marianne Gardersøe Bjørn 
 

  

 
 
        
 
 
………………………………………………………………………………… 

Hedvig Vestergaard (som kirkeværge) 
 

 

 
      
  
………………………………………………………………………………… 
  Linda M. Rönnow 
 

  

 
 
     
       
………………………………………………………………………… 

Sigurd V. N. Stubbergaard (BARSEL) 

   

 

 


